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Bergensprogrammet - Plan- og byggeprogram 2016 

 

Bergen bystyre behandlet saken i møtet 251115 sak 312-15 og fattet følgende vedtak: 

1. Bystyret anbefaler at fylkestinget fatter vedtak i tråd med anbefalt forslag til Plan- og 

byggeprogram 2016. 

 

2. Bystyret ber om at det i 2016 ikke brukes midler på planprogram for Bymiljøtunell, men 

at planlegging av bybanetrase til Åsane prioriteres. 

 
3. Bystyret ønsker en sterk satsing på sykkel, planlegging og bygging av sammenhengende 

sykkelvei gjennom sentrum prioriteres. 

 
4. Bystyret ønsker en satsing på tilbud om bysykler. 

 

5. Bystyret ønsker å øke rammen i sekkeposten som går til trafikksikkerhetstiltak. 

 

Merknad 

I forbindelse med utbygging av Åsane kollektiv terminal er det foreslått en reduksjon for 

innfartsparkering med ca. 45 plasser. Bystyret er bekymret for at en slik reduksjon kan 

medføre økt bruk av privatbil. På bakgrunn av dette ber Bystyret om a den foreslåtte 

reduksjonen må erstattes med innfartsparkering i sentral områder i Åsane (Gullgruven / 

i/rundt Åsane senter) og i områder der det er/eller blir ekspress buss til sentrum. 

 

 

Bystyrets behandling: 

Følgende representanter tok ordet: 

Ronja H. Løseth Breisnes (A), Jacob Mæhle (H), Tor A. Woldseth (FrP), Lillian Blom (SV), 

Harald Berge Breistein (KrF), Sondre L. Båtstrand (MDG), Per-Arne Larsen (V),  

Sofie Marhaug (R), Ove Sverre Bjørdal (Sp), Geir Steinar Dale (A), Petter Nilsen (H) og 

Kerim Hestnes Nisancioglu (SV). 

 

Forslag fremsatt i bystyret: 

Lillian Blom (SV) fremsatte følgende alternative forslag:  

 

1. «Bystyret avslutter videre planlegging av «bymiljøtunnel. Spart planleggingskapasitet 

settes inn på regulering av sentrumstrase for bybanen til Sandbrogaten. 

 

2. Bystyret ønsker at det snarest legges til rette for at Bryggen kan bli bilfri, det settes av 

planleggingsmidler til dette og for å etablere miljøgate i Sandviksveien, Nye 

Sandviksveien og Øvregaten.» 

 

Lillian Blom (SV) fremsatte følgende tilleggsforslag:  

 

1. «Bystyret ønsker en sterk satsing på sykkel, planlegging og bygging av sammenhengende 

sykkelvei gjennom sentrum prioriteres. 

 

2. Bystyret ønsker en satsing på tilbud om bysykler. 

 

3. Bystyret ønsker å øke rammen i sekkeposten som går til trafikksikkerhetstiltak.» 

 

Sondre L. Båtstrand (MDG) fremsatte følgende tilleggsforslag:  
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1. «Skansetunnelen/Bymiljøtunnelen tas ut av plan- og byggeprogrammet, og 

tilgjengelige midler overføres til tiltak for syklister. 

 

2. Bystyret ber fylkestinget revurdere planene om å korte ned linje 3. 

 

3. Bystyret ber fylkestinget finne en løsning for Sletten terminal som ivaretar sikkerheten for 

skolebarn og andre myke trafikanter.» 

 

 

Votering: 

Lillian Bloms alternative forslag punkt 1 fikk 8 stemmer (SV+R+Sp) og var dermed falt. 

 

Lillian Bloms alternative forslag punkt 2 fikk 11 stemmer (SV+MDG+R) og var dermed falt.  

 

Innstillingens punkt 1 ble vedtatt enstemmig. 

 

Innstillingens punkt 2 ble vedtatt med 46 stemmer (A+SV+KrF+MDG+V+R+Sp). 

 

Lillian Bloms tilleggsforslag ble vedtatt med 46 stemmer (A+SV+KrF+MDG+V+R+Sp). 

 

Sondre L. Båtstrands tilleggsforslag punkt 1 fikk 6 stemmer (MDG+R) og var dermed falt. 

 

Sondre L. Båtstrands tilleggsforslag punkt 2 og 3 fikk 26 stemmer (H+SV+MDG+R) og var 

dermed falt.  

 

Merknad fra innstillingen ble vedtatt enstemmig. 

 

 

Komite for miljø og byutvikling behandlet saken i møtet 121115 sak 346-15 og avga 

følgende innstilling: 

1. Bystyret anbefaler at fylkestinget fatter vedtak i tråd med anbefalt forslag til Plan- og 

byggeprogram 2016. 

 

2. Bystyret ber om at det i 2016 ikke brukes midler på planprogram for Bymiljøtunell, men 

at planlegging av bybanetrase til Åsane prioriteres. 

 

Merknad 

I forbindelse med utbygging av Åsane kollektiv terminal er det foreslått en reduksjon for 

innfartsparkering med ca. 45 plasser. Bystyret er bekymret for at en slik reduksjon kan 

medføre økt bruk av privatbil. På bakgrunn av dette ber Bystyret om a den foreslåtte 

reduksjonen må erstattes med innfartsparkering i sentral områder i Åsane (Gullgruven / 

i/rundt Åsane senter) og i områder der det er/eller blir ekspress buss til sentrum. 

 

Byrådet innstiller til bystyret å fatte følgende vedtak: 

Bystyret anbefaler at fylkestinget fatter vedtak i tråd med anbefalt forslag til Plan- og 

byggeprogram 2016. 

 

 

 


